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Z A P I S N IK 

 

9. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 22. prosinca 2021. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Jelena Ivanišić, Dinko Župan,  

Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Petra Hibler Fuderer, Siniša Galovac, 

Valentina Škorvaga, Tomislav Čamagajevac, Željko Varžić,  Alenko Bajer, Filip Ivanović, 

Dalibor Bošnjaković i  Bruno Čačić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Bojan Pavošević, direktor tvrtke 

Urbanizam d.o.o. Valpovo, Milutin Narančić, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, 

novinar Valpovštine info.   

 

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 13 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje zapisnika 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Valpova za razdoblje od 01. siječnja do  

    30. lipnja 2021. godine (Polugodišnji izvještaj). 

4. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2021. godinu. 

5. Prijedlozi: 

    a) Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. 

        godinu, 

    b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu; 

    c) Odluke o pokriću manjka iz 2021. godine u Proračunu Grada Valpova za 2022. 

        godinu te projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 
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  6. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u 2022. godini za Grad  

      Valpovo. 

  7. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini za Grad 

      Valpovo. 

  8. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2022. godinu. 

  9. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Valpova za 2022.  

      godinu. 

10. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2022. 

      godinu. 

11. Prijedlog Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja Grada  

      Valpova za 2022. godinu. 

12. Prijedlog Programa javnih potreba iz područja socijalne skrbi, obrazovanja,  

      humanitarnih djelatnosti te drugih područja od interesa za opće dobro Grada 

      Valpova za 2022. godinu. 

13. Prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim  

      zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo u 2022. godini. 

14. Prijedlozi: 

      a) Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude za osnivanje prava građenja na  

          građevinskom zemljištu u vlasništvu Grada Valpova, 

      b) Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude za kupovinu građevinskog zemljišta  

          u vlasništvu Grada Valpova. 

15. Prijedlog Odluke o formiranju nerazvrstane ceste u dijelu ulica Braće Radića i  

      Đuke Maričića - Munje u Ladimirevcima. 

16. Informacija o stanju gospodarstva, poduzetništva i obrtništva na području Grada 

      Valpova u 2020. godini, i s osvrtom na prvih deset mjeseci 2021. godine. 

17. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka  

      i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2022.  

      godinu. 

18. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Valpova za 2022. godinu. 

19. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 8. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA VALPOVA 

 
Filip Ivanović 

- imam jednu primjedbu na ovaj zapisnik, u točkama izuzev Aktualnoga sata i Pitanja i 

prijedlozi, navodi se samo tko se javio za raspravu, a ne o čemu su vijećnik ili vijećnica 

govorili, smatram da to nije dobro zbog svekolike javnosti, pogotovo zato što se sjednice još 

uvijek ne prenose javno, iako je odluka donesena još u prošlom sazivu Gradskog vijeća, 

shvaćam da se ne može, a nije ni potrebno da se baš svaka riječ unese u zapisnik, ali makar 

ono najosnovnije 2-3,4 rečenice, smatram da bi to bilo u redu. 

 

Igor Uranjek 

- postoji audio zapis koji se čuva u arhivi, dostupan je svim našim vijećnicima. 

 
Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 8.  

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojeni (13 glasova ZA). 
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TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo je za gradonačelnika, znamo da smo aplicirali na mjeru 7.2 projekti, 

to su projekti Društvenog doma u Harkanovcima, Doma kulture F. Šovagović u 

Ladimirevcima,  ukoliko imate rezultate molimo bi da nas izvijestite. Drugo pitanje vezano je 

za dugoročna zaduženja, u mjesecu srpnju smo izglasali dugoročna zaduženja za određene 

investicije, znamo da nam je bila potrebna i suglasnost Vlade, da bismo ista ta dugoročna 

zaduženja mogla i podići, pa pitam pročelnika za financije i proračun za koje investicije smo 

dugoročni kredit i podigli?  

 

Filip Ivanović 

- imam dva pitanja, prvo pitanje bi postavio u vezi bankomata u Ladimirevcima, prije 

nekoliko tjedana bankomat je opljačkan i raznesen eksplozivom, mi još uvijek imamo 

probleme, odnosno svi mještani, a ponajviše oni stariji, nemaju mogućnost podići svoj novac 

u Ladimirevcima što stvara velike probleme. Drugo pitanje bi postavio u vezi Božićne ukrasne 

rasvjete u Ladimirevcima, odnosno prenio nezadovoljstvo mještana, dobili smo samo 6 onih 

zvijezda repatica što je manje u odnosu na neke protekle godine, od kojih jedna nije ni radila, 

kasnije je popravljena, da nismo bili u suradnji s VMO i ostalim udrugama od Vatrogasnog 

društva, NK Slavonac i Ladimirevačke udruge mladih da bismo napravili ovaj advent u 

sklopu kojeg smo okitili božićno drvce, napravili adventski vijenac, Ladimirevci bi uistinu 

izgledali vrlo loše okićeno za ove Božićne blagdane? 

 
Vijećnik Bruno Čačić je došao na sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno 14 

vijećnika. 

 
Tomislav Čamagajevac 

- ja bi samo uputio jednu zamolbu, ako se može uzeti u obzir u vezi učeničkih i studentskih 

stipendija, imam saznanje sada, recimo u usporedbi s Belim Manastirom i Belišćem, da 

gotovo svi prijavljeni mogu koristiti te stipendije, moja zamolba je, da se proba možda vidjeti 

može li se povećati broj kod nas i koliko je to realno za povećanje ovih kandidata, odnosno da 

se što više usvoji zahtjeva za stipendije ? 

 

Dalibor Bošnjaković 

- imam jedno pitanje, na pretprošloj sjednici Gradskog vijeća bilo je postavljeno pitanje s 

moje strane vezano za troškove telefona, pošte i prijevoza u 2020. godini, mi nismo dobili 

odgovor na to pitanje, znam da je i predsjednik vijeća na prošloj sjednici pod točkom razno 

zatražio isto tu informaciju o tom trošku, nemamo ni na ovoj sjednici odgovor, pa me zanima 

šta je s tim?  

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je vezano opet za odvoz smeća, prije tri mjeseca 

sam postavio isto pitanje, vi ste odgovorili da ćete vidjeti što je najbolje za naše sugrađane, i 

da bi svakako išli sa povećanjem broja odvoza, dobili smo novi raspored, i sve je po starom, 

dva puta mjesečno, pa me zanima zašto se ide po starom, a ne po nekom novom rasporedu. 
Drugo pitanje isto za vas, kako se primaju zaposlenici u radni odnos u Urbanizmu i Dvorcu, 

da li to ide na javni natječaj, gdje se objavljuju ti natječaji, kako građani mogu doći do tih 

saznanja, da se prijave u radni odnos u Dvorcu ili u Urbanizmu? 
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Igor Uranjek 

- imam pitanje za gradonačelnika, s obzirom da je dosta medijski bilo popraćeno prije ovih 

izbora priča o navodno lošem sufinanciranju projekata koje je radio VPC i Grad Valpovo, 

odnosno nije bilo povjerenja u to da će Gradu Valpovu biti odobrena određena sredstva iz 

Ministarstva regionalnog razvoja, zanima me da li je to tako, dali je naša trenutno oporba 

bila u pravu ili to ipak ide onako kako smo mi zapravo očekivali i kako smo pričali? 

 

Alenko Bajer 

- ja sam inicirao sada na zadnjoj sjednici Zajednice športskih udruga grada Valpova jednu 

strategiju razvoja sportske infrastrukturu, i vjerujem da će tu zamjenik  i gradonačelnik, kao 

ljudi koji su u sportu biti puna podrška toj inicijativi, a na slijedećim sjednicama će se o tome 

raspravljati, a znamo što sport znači za mlade i u kojoj će on mjeri prevenirati daljnje 

neželjene posljedice vezane za ovu krizu, ovim putem naravno i pitanje i poziv da zajedno 

sudjelujemo u toj izradi jednog dokumenta i zajedno snimimo, prvenstveno mislim na sportsku 

infrastrukturu, ne samo Gradsko školske sportske dvorane, nego i okolnih sportskih objekata 

koji bi bili na korist naših mladih sportaša, rekreativaca itd., Valpovo mislim da vapi za 

jednim rekreativnom sadržajem. 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezano za prijavu na natječaj na koje smo 

prijavili projekte izgradnje Doma Fabijan Šovagović u Ladimirevcima i DVD Harkanovci, 

dobili smo jednu privremenu listu na kojoj su ta dva naša projekta ispod crte, obzirom na 

lokaciju koje je Ministarstvo pripremilo za taj natječaj, ali vjerujem da će se lokacija povećati 

kako imamo saznanja, ukoliko se poveća vjerujem da ćemo upasti, i da će barem jedan ako ne 

oba projekta proći na tom natječaju što je svakako značajna stvar za ta naša prigradska 

naselja. 

- odgovori na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za bankomat, odgovor će dati 

zamjenik gradonačelnika. Što se tiče Božićne rasvjete, doista ne znam u čemu je nastao 

problem, znam da smo i pretprošle godine crkvu osvijetlili kompletno, povećali smo na 

zahtjev dali MO ili mještana, da smo tu uložili malo više u rasvjetu, ali može tu pročelnik 

Šimić možda odgovoriti, doista ne znam što je bio razlog da je manja količina rasvjete, 

možemo ispitali, tvrtka koja nam održava javnu rasvjetu, ona nam postavlja i Božićnu 

rasvjetu u Gradu i prigradskim naseljima, nevezano za nekakve naše zahtjeve, već ono što je 

bilo i prošle godine, tako je postavljeno i sada, iznimka je jedino što smo Advent preselili 

sada u dvorac, pa je tu naravno TZ sudjelovala na koji način će se božićna rasvjeta postaviti. 

- odgovor na pitanje vijećnika Tomislava Čamagajevca, vezano za stipendije, molim 

pročelnika Vuksanića da odgovori na pitanje, također pročelnika Vazdara da odgovori na 

pitanje vijećnika Dalibora Bošnjakovića, vezano za trošak telefona, pošte i prijevoza u 2020. 

godini. 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, vezano za odvoz smeća, sukladno Zakonu o 

gospodarenju otpadom i o komunalnom gospodarstvu, mi imamo obavezu da do kraja 1 

mjeseca donesemo novu Odluku o gospodarenju otpadom na Gradskom vijeću, s tim da nas 

zakon sada obvezuje da sve jedinice lokalne samouprave moraju regulirati cijenu, jednako 

tako i taj odvoz komunalnog otpada, sada je objavljeno za prvih 6 mjeseci iduće godine, 

upravo zbog toga nismo objavili za cijelu godinu, napravili smo kompletnu analizu vezano za  

povećan odvoz mješovitog komunalnog otpada, tu će biti svakako povećani troškovi za samu 

tvrtku, vjerujem da će se to kroz ovu odluku koju bude Gradsko vijeće donosilo, da će direktor 

objasniti na koji način, ali imamo već prijedlog i svakako bi trebalo ići sada kroz idućih 

nekoliko mjeseci 2022. godine, nije se od toga odustalo, imamo dosta zahtjeva, međutim, 

svakako neke veće troškove iziskuje, a može me i direktor nadopuniti s nekakvim odgovorom,  
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s time da odluku moramo donijeti do kraja 1 mjeseca, a do kraja 3 mjeseca bi trebali donijeti 

odluku o novoj cijeni, sukladno novom zakonu, tako da imate i tu informaciju. Što se tiče 

zapošljavanja u Dvorcu i Urbanizmu, to pitajte direktore, tu doista nemam saznanja, ono što 

imam saznanja kao predsjednik Skupštine Dvorca, da nas je uprava Dvorca, odnosno 

direktorica izvještavala Skupštinu kompletnu kada prođe natječaj, ili kada objavi natječaj ili 

kada primi nekog zaposlenika da ga je primila, isto tako kada je bio raspisan natječaj za 

direktora, to je naravno Skupština provodila, što se tiče zaposlenika, to provodi uprava 

društva, odnosno direktor jedne i druge tvrtka, tako da vam oni o tome mogu reći neposredna 

saznanja.  

- odgovor na pitanje predsjednika Gradskog vijeća Igora Uranjeka, vezano za natječaj 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU koje smo prije nekih godinu dana prijavili 9 

projekata, radi se o sredstvima koja Ministarstvo sufinancira do 50% sredstava koje jedinice 

lokalne samouprave moraju platiti iz svojih proračunskih sredstava za projekte koji su im 

odobreni. Grad Valpovo prijavio je Fasep, znači izgradnju vodovodne i kanalizacijske mreže 

u ovom projektu Valpovo i Belišće, tu nam je odobreno 1,3 mil. kn, zatim za Dom u Zelčinu  

350.000,00 kn, za NK Valpovku 300.000,00 kn, za Zonu malog gospodarstva 1 mil. kn, novi 

VPC 1,2 mil. kn, biciklističke staze 1 mil. kn Agro park, dobili smo neki dan 500.000 kn, za 

trg M. P. Katančića 4,5 mil. kn, znači 50% sufinanciranja od one razlike koju smo mi morali 

platiti, baš govorim za ovaj projekt izgradnje trga, odnosno projekta kulturne ostavštine M. P. 

Katančić, tu je bilo govora da će Grad Valpovo morati sam isfinancirati preveliki dio, ali 

kada sagledamo da smo dobili preko ito aglomeracija negdje skoro 8 mil. kn, i ovih 4,5 mil. 

kn dolazimo do neke brojke da će Grad Valpovo trg koštati oko 5 mil. kn otprilike, ako ne i 

manje što je jako dobra vijest, a to smo mi tvrdili ako se sjećate još u prošlom mandatu, to je 

se sada i obistinilo, i DVD Marjančaci, znači do sada je Grad Valpovo potpisao ugovor sa 

Ministarstvom regionalnog razvoja za sufinanciranje naših projekata u iznosu od 10,5 mil. 

kn, s tim da smo na dva projekta još poslali određene dopise, tražili smo pojašnjenja, tako da 

očekujemo da bi tu mogli dobiti još neka sredstva, da bi to moglo biti oko 11 mil. kn ukupno, 

ako ne i malo više. 

- što se tiče ovog prijedloga vijećnika Bajera, naravno, i sami ste kao predsjednik Zajednice 

športskih udruga upoznati s time, da je unazad 5 godina Grad Valpovo povećao izdavanja za 

sport, ne samo za sport već i za udruge u kulturi, i za ostale naše proračunske korisnike, ali 

prvenstveno govorimo o sportu, budući je to tema, sa nekih 1 mil. kn na više od 2 mil. kn, što 

je jako dobro, i ja vjerujem ukoliko bude više sredstava u proračunu kroz godine koje su pred 

nama, da ćemo to moći svakako i povećati, a što se tiče izrade strategije, naravno želio bih se 

tu uključiti, prvenstveno sa upravnim odjelima Grada, ali  molio bih vas kada bude iduća 

sjednica Izvršnog odbora Zajednice, iako dobivam pozive uvijek, ali da bude i to jedna od 

tema, pa možemo raspraviti sa ostalim članovima Izvršnog odbora, na koji način ćemo to 

izraditi, ali kažem naše službe su tu otvorene i za samu izradu strategije ukoliko bude 

potrebna pomoć vama u Upravnom odboru Zajednice.  

 

Marko Barišić 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za bankomat u Ladimirevcima, 

bankomat će svakako biti postavljen, preduvjet je bio da se popravi staklo na trgovini, svi 

znamo da je ono popravljeno, PBZ sada usklađuje svoju unutarnju regulativu sa izmjenama 

zakona, vezano uz neke tehničke stvari kod postavljanja bankomata, i po obavijesti iz PBZ on 

bi trebao biti postavljen u roku od mjesec dana, ukoliko bude nekih promjena, ja ću vas 

osobno izvijestiti o tome.  

 

Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za dugoročna zaduženja, za svih 5 

projekata smo dobili suglasnosti, 3 projekta su išla na suglasnost Ministarstva, a 2 na 

suglasnost Vlade RH, to je sve riješeno, za svih 5 kredita su potpisani ugovori sa PBZ te su 
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za 3 kredita već povućena neka sredstva, a to su biciklističke staze, trg i Zona male privrede, 

dok VPC i parkiralište kod groblja to tek predstoji iduće godine realizacija. 

- odgovor na pitanje vijećnika Dalibora Bošnjakovića, vezano za troškove koje je bilo pitanje 

na prošloj i pretprošloj sjednici, najveće stavke tih troškova su usluga fiksne telefonske linije 

146.000 kn, te poštarina od 147.000 kn, poštarina je iznimno velika zbog obaveze da šaljemo 

rješenja o komunalnoj vodnoj naknadi zbog promjene zakonskih propisa, a s obzirom da ta 

rješenja moraju ići sa povratnicom to sve skupa komadno puno košta, a rješenja je puno, tako 

da je najveći dio otišao na taj dio. 

 

Marko Vukanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Tomislava Čamagajevca u vezi učeničkih i studentskih 

stipendija, učeničke stipendije Grada Valpova uvedene su prije 3 godine, u mjesecu listopadu 

ove godine je raspisan natječaj za dodjelu 15 učeničkih stipendija, 10 stipendija je bilo za 

nadarene studente i 5 stipendija za studente po socijalnom statusu. Pravilnikom je propisano 

da gradonačelnik donosi odluku o raspisivanju javnog natječaja za dodjelu stipendija, gdje se 

određuje broj stipendija za ovu godinu sukladno sredstvima osiguranim u Proračunu i planu 

za slijedeću godinu, tako je bilo i ove godine, međutim, nakon što smo zaprimili sve prijave, a 

bilo ih je ukupno 66, odnosno 48 za nadarene, i 18 prijava za učenike po socijalnom statusu, 

donesena je odluka o odobravanju stipendije za 38 učenika, ne za 15, nego za 38, natječajem 

je propisano da je mjesečna stipendija 400,00 kn po učeniku puta 10 mjeseci, to je dosta velik 

iznos, ukoliko bi se gledalo da svi učenici koji su se prijavili na natječaj ostvare pravo na 

stipendiju, ti iznosi bi otišli u jako velike visine, za što smatram osobno da trenutno u 

Proračunu nemamo planirana sredstva jednostavno za sve, ali da se svakako gleda, da kada 

se napravi cijeli postupak, kada se provede, kada se napravi postupak bodovanja, gleda se 

dakle, da svi učenici koji na neki način imaju jednak broj bodova, podvuče se crta, uzimaju se 

svi u obzir, s tim da je Pravilnikom našim propisano da ukoliko neki od učenika imaju isti 

broj bodova, tada se gleda ona prosječna ocjena u srednjoškolskom obrazovanju prethodne 

godine na 4 decimale, tako je bilo praktički ove godine, i bilo je odobreno dosta veliki broj 

učeničkih stipendija praktički za razliku i od prošle godine. Što se tiče studentskih stipendija, 

tu je situacija malo drugačija, prošle godine smo donijeli novi Pravilnik kojim smo omogućili 

prijavu na natječaj svim studentima, ne samo kako je to bilo propisano prijašnjih godina, da 

pravo na stipendiju ostvaruju samo oni stipendisti prve godine tj. brucoši, pa onda oni 

ostvaruju pravo na stipendiju svih narednih 5 godina, sada je situacija malo drugačija, tako 

da imamo stipendije u 3 kategorije, to su studenti prve godine,  nadareni studenti, te studenti 

po socijalnom statusu, za ovu godinu je natječaj proveden, dobili smo ukupno za prvu godinu 

16 prijava, za nadarene studente 24, te za socijalni status 13, napravljen je postupak 

bodovanja, prije neki dan je objavljena privremena lista, na što čekamo određene prigovore, 

ukoliko prigovora ne bude bilo, izrađuje se konačna lista i nakon toga ide odluka 

gradonačelnika o dodjeli studentskih stipendija, ja u ovom trenutku nemam podatak koliko će 

biti tih stipendija odobreno, naravno to će se sve znati prema prijedlogu Povjerenstva koji 

bude išao prema gradonačelniku, a gradonačelnik vjerujem u dogovoru s pročelnikom za 

financije koliko sredstava ima za ovu godinu, odnosno za sljedeću, tako će biti i odobreni broj 

stipendista. Ono što bi još naglasio, s obzirom na onaj prijašnji Pravilnik kada su se 

raspisivali natječaji za dodjelu stipendije brucošima i oni su imali pravo da primaju 

stipendiju svih 5 godina plus onu apsolventsku godinu, tako je bilo i sada i takvih studenata 

imamo još 18, na ovaj novi broj stipendista koje budemo dobili po ovom raspisanom 

natječaju, svakako moramo dodati još onih preostalih 18, tako da se iznos koji izdvajamo za 

stipendije penje sigurno preko 300.000 kn na bazi godine. 

 

Vijećnik Dinko Župan je došao na sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno 15 

vijećnika. 
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Bojan Pavošević 

- kao nadopuna odgovora od gosp. gradonačelnika za vijećnika Bruno Čačića, vezano za 

odvoz smeća,  budući da je novi Zakon stupio na snagu, a prije je bilo govora da ćemo od  1. 

siječnja 2022. godine staviti novi raspored, nismo htjeli nešto donositi na brzinu, što ćemo 

mijenjati opet uskoro, a budući da je problem bio u ljetnim mjesecima izražen, tako da ćemo 

pričekati sa novom odlukom, gdje će biti u toj odluci definiran raspored učestalosti i cijena, i 

sve što ta odluka treba sadržavati, ta odluka će vjerojatno već sutra biti predana u javnu 

raspravu ili koji dan iza mora biti javna rasprava 30 dana i do kraja prvog mjeseca ide 

konačna Odluka o pružanju načina javne usluge koju ćete vi donijeti kao predstavnička tijelo. 
Što se tiče zapošljavanja, od kada sam ja ovdje u Urbanizmu, primali smo ljude na dva 

načina, prvi je bio raspisivanje natječaja, drugi je bio tako da pogledamo uvid u našu bazu 

podataka, otvorene zamolbe, i ako vidimo da nam neki profil čovjeka odgovara, onda ne 

idemo na natječaj nego zapošljavamo tog čovjeka. Javni natječaj se objavljuje u Hrvatskom 

zavodu za zapošljavanje, a također ide i na stranice tvrtke. 

 

Igor Uranjek 

- ja bih ovim putem izrazio zadovoljstvo odgovorom na moje pitanje, što zapravo znači da 

smo mi cijelo ovo vrijeme bili u pravu, kada smo pričali da iz Ministarstva regionalnog 

razvoja neće biti sistem najbrži prst, jako mi je drago što su svi ovi ugovori potpisani na 

zadovoljstvo naravno, ne nas, nego svih građana Grada Valpova. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 

        RAZDOBLJE OD 01. SIJEČNJA DO 30. LIPNJA 2021. GODINE  

      (POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ) 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni izvještaj, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Željko Varžić i Igor Uranjek. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG III. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA VALPOVA 

        ZA 2021. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Filip Ivanović i Zvonko 

Barišić. 
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Filip Ivanović 

- pa ponovio bi svoje pitanje od prije nekoliko sjednica vezano za izgradnju Vatrogasnog 

doma u Ladimirevcima, najavljena vrijednost je bila 1,9 mil. kn, pa 2,2, pa 2,3 mil. kn, a 

konačna cifra je došla do 4,3 mil. kn, pa bi vas molio da do iduće sjednice dobijem situaciju 

sa troškovnicima i ugovor s izvođačem, čisto da bi bilo jasnije koji su to radovi koji su toliko 

povisili cijenu ove investicije, s tim da nisam protiv ni jedne kune koja dođe i u Grad Valpovo, 

a pogotovo u Ladimirevce, ali tražim taj troškovnik i ugovor radi neke transparentnosti.  

 

Zvonko Barišić 

- vi kao vijećnik imate pravo otići u računovodstvo, i u svaki upravni odjel da vam daju na 

uvid ugovore, i situaciju, i sve, a sada širiti službenu dokumentaciju okolo, ne znam koliko sve 

skupa ima smisla, ali da imate pravo u uvid, imate, i sve službe su vam na raspolaganju i 

dužne su vam to omogućiti 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOZI: 

      A) PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU S PROJEKCIJAMA 

ZA 2023. I 2024. GODINU, 

      B) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2022. 

GODINU; 

      C) ODLUKE O POKRIĆU MANJKA IZ 2021. GODINE U PRORAČUNU 

GRADA VALPOVA ZA 2022. 

           GODINU TE PROJEKCIJAMA ZA 2023. I 2024. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetne prijedloge, te ih usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko Varžić, Dalibor 

Bošnjaković, Filip Ivanović i Matko Šutalo.¸ 

 

Dalibor Bošnjaković 

- pa kolega Varžić je uglavnom sve rekao vezano za proračun, samo bi rekao jednu stvar kod 

materijala radi lakšeg snalaženja, znam da je u obvezi imati pozicije, neke redne brojeve onih 

troškova u posebnom djelu, pa radi lakšeg snalaženja ne znam zašto nemamo te pozicije u 

Proračunu, jer znam da je to obveza kada se prijavljujemo da navedemo i poziciju, čisto 

sugestija ako se može taj dio napraviti bolje radi snalaženja. Što se tiče Proračuna za iduću 

godinu, ja ću se najviše u svom obraćanju referirati na ovaj društveni dio, a tu konkretno 

mislim na djelatnost udruga šport, kultura, vatrogastvo. Pohvalno je što se infrastruktura u 

športu, vatrogastvu obnovila, neke će se obnavljati, što se povećava taj vidio sam i kroz 

rebalans i Proračun dio koji se odnosi dakle na šport, međutim, ono što mogu izraziti 

nezadovoljstvo, a to je što su neki drugi segmenti ostali na istoj razini kao što su bili i 

prethodnih godina ili konkretno nisu ni izvršavani u skladu sa planom, dok određeni, u ovom 

slučaju športski dio prelazi taj dio financiranja redovne djelatnosti i rebalansom se oni 

povećavaju i u Proračunu su već, nemam ništa protiv da se povećavaju ti rashodi za šport, jer 

treba, ima puno mladih u to uključenih i to uistinu podupirem, međutim svoje nezadovoljstvo 

ću izraziti u ovom dijelu što se tiče vatrogastva. U ovoj godini 2021. je 787.000 kn planirano 

za Vatrogasnu zajednicu, izvršeno je do jučerašnjeg dana 550.000 kn, ili samo 50.000 kn 
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mjesečno, još jedno nezadovoljstvo, nadam se da će to biti ispravljeno zato što vjerujem da 

smo mi svi dobili plaće u 12 mjesecu za 11 mjesec, sredstva za Vatrogasnu zajednicu ukoliko 

su isplaćena danas,  ja povlačim ono što sam rekao, ali opet vatrogasci, djelatnici u DVD 

Valpovo koji se financiranju preko Vatrogasne zajednice još uvijek nisu dobili plaću, a ide 

Božić za 2 dana, dakle, to ne mogu prihvatiti kao nešto što je opravdano, nadam se da će se to 

promijeniti, jer Zakon o vatrogastvu kaže da se isplaćuje do 15-tog u mjesecu za tekući 

mjesec sredstva predviđena Proračunom. Nekoliko je puta rečeno za ovom govornicom da će 

se i taj dio vezan uz onaj veliki požar što smo imali u mjesecu travnju u Ekostilu, taj dio vezan 

je uz kapitalni dio nadomjestiti, odnosno pomoći da se oprema koja je uništena i nadoknadi, 

ja sam dobio informaciju od zapovjednika, da je se zamjenik gradonačelnika čuo sa 

zapovjednikom i da će se taj dio probati riješiti, koliko vidim Proračun je već gotov, rebalans 

je gotov, nema nikakvih povećanja, tako da se nadam da će u ovom dijelu biti bar izvršen dio 

koji se tiče tekuće godine, a to je bar približno postotak planu od ove godine, jer vi ste svjesni 

s obzirom i na Ekostil koji je bio, nadamo se da se neće tako nešto ponoviti, ali prije neki dan 

spriječena je situacija da se ponovi požar sušare PPK Valpovo što je bio 2010. godine, to je 

mogao biti potencijalno još jedan veliki požar, odnosno veliko je požarno opterećenje, i puno 

su veći zahtjevi stavljeni pred tu vatrogasnu djelatnost, ne mislim samo na DVD Valpovo, već 

mislim na Vatrogasnu zajednicu. Mi smo uputili dopis ispred DVD Valpovo, s obzirom da 

smo bili u razgovorima 2019. ili 2020. godine, s gradonačelnikom smo obavili razgovor 

vezano uz još jedno zapošljavanje, koje bi bilo nužno da pokrijemo taj dio, jer mi ne tražimo 

sve kao DVD Valpovo od Grada, jedan dio financiramo na tržištu kroz servisiranje 

vatrogasnih aparata, međutim da se vratim na Proračun, izražavam nezadovoljstvo zato što je 

ostala redovna djelatnost na istoj visini  kao što je bila prethodnih godina, a nije izvršavana u 

skladu sa planom, dok se određeni segmenti društvenog života povećavaju, to se odnosi 

također i na kulturu, jer neposredno uz kulturu smo vezani i konkretno Puhački orkestar je tu, 

tko zna kako rade druge udruge. 2018. godine ta pozicija s udrugama je ostala na 250.000 kn 

za sve normalno, dosta je utjecala i Corona koja je onemogućila neke djelatnosti i aktivan rad 

kao što je bio prije, ali ja vjerujem da su oni sada u većim problemima, jer treba vratiti 

članstva nazad, i to ne samo u kulturi, športu, vatrogastvu, treba vratiti mlade ponovno u 

neku rutinu i rad, a troškovi su naravno sve veći, tako da ću u ovom djelu ispred  vijećnika 

HDZ dati prijedlog vezano uz Proračun, konkretno za poziciju Vatrogasne zajednice i za 

poziciju udruga u kulturi, odnosno amandman na Proračun, prijedlog amandmana, nemam 

poziciju ali ću reći aktivnost, jer nema pozicije, nema broja, ono što sam rekao na početku,  

tiče se u ovom slučaju povećanja aktivnosti 110202 zaštita od požara, konto 381, povećanje 

za 90.000,00 kn, i još jedno povećanje aktivnost 411102 djelatnost udruga u kulturi od 

interesa za Grad, konto 381, povećanje za 50.000 kn, a smanjenje tekući projekt T 210501, 

tekuće donacije TZ Grada Valpova, konto 381, za 140.000 kn smanjenje, nemam ništa protiv 

TZ, ali vjerujem da se to može rebalansom kroz iduću godinu i povećati, ali smatram da s 

obzirom da nije bilo povećanja, i s obzirom na ono što sam obrazložio, ovaj prijedlog 

vijećnicima i Gradskom vijeću, prijedlog amandmana na Proračun 2022. godine. 

 

Igor Uranjek 

- nisam htio prekidati vijećnika Bošnjakovića u izlaganju, ali molim sve vijećnike da se 

ubuduće drže Poslovnika. 

 

Filip Ivanović 

- izražavam žaljenje što toliko najavljivana pomoć i posebna stavka u proračunu za nabavku 

vatrogasne opreme svim DVD na području Grada Valpova je na žalost koliko vidim u 

proračunu izostala, čak su i davanja za vatrogastvo prema prijedlogu proračuna ostala ista, 

a u isto vrijeme se povećalo za TZ izdavanje na 1 mil. kn, možda za napomenuti da TZ OBŽ 

ukupno godišnje ima proračun 1,5 mil. kn za cijelu županiju, iznimno nezadovoljstvo moram 

izreći što se tiče uređenja pristupa područnom Dječjem vrtiću u Ladimirevcima, što se planira 
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tek 2023. godine u proračunu, odnosno praktički 3 godine nakon njegova otvaranja, podsjetit 

ću vas da je vrtić izgrađen sa 100% sredstava iz EU i Vlade RH, pa nije moguće da nismo u 

stanju napraviti 50 m asfalta i parkiralište sa 10 mjesta, a to je ozbiljan problem, ponajviše 

ove jesenske i proljetne mjesece. Također nisam mogao pronaći u proračunu stavku koja 

ukazuje na obećanu pomoć Ladimirevačkoj udruzi mladih u rekonstrukciji njihovih 

prostorija, prostorije su u vlasništvu Grada Valpova, točnije rušenje pregradnog zida između 

dvije prostorije, pa vas molim da to imate u vidu u idućoj godini, naravno da bi nam više 

odgovaralo da je to u početku iduće godine, kako bi što prije realizirali ovaj projekt, kako bi 

mladi u Ladimirevcima imali svoj prostor za druženje.  

 

Matko Šutalo 

- zahvaljujem na ovim prijedlozima, amandmanima vijećnika HDZ, međutim, kao predlagatelj 

proračuna morat ću odbiti ova dva prijedloga uz slijedeće obrazloženje: prvo vezano za 

vatrogastvo, poznato vam je svima da Vatrogasna zajednica, zove se Vatrogasna zajednica 

Grada Valpova i Općine Petrijevci, Grad Valpovo već godinama, barem od kada sam ja 

ovdje ispunjava svoju zakonsku obavezu i sukladno Zakonu o vatrogastvu financira 

Vatrogasnu zajednicu sa onim iznosom koji je zakonski potrebit i koji je obavezan, i nevezano 

za to, unazad 4 godine uspjeli smo iznaći još sredstava i mogućnosti u proračunu i financirati 

više od one zakonske obaveze, kako bi zaposlili dva vatrogasca u DVD Valpovo, međutim, s 

druge strane imamo Petrijevce koji po našim saznanjima, vijećnik Bošnjaković neka me 

ispravi, s obzirom da je on pročelnik za financije u Općini Petrijevci, ne izdvajaju gotovo 

ništa za Vatrogasnu zajednicu Grada Valpova i Općine Petrijevci, a po nekakvim mojim 

saznanjima trebali bi na razini godine sukladno zakonu izdvajati preko 200.000 kn, samo za 

Vatrogasnu zajednicu, a mimo toga naravno i za svoja vatrogasna društva, kao što to radi i 

Grad Valpovo na razini godine preko VMO. Što se tiče opreme za vatrogasce, ako se sjećate, 

ja sam još ljetos rekao da ćemo uvrstiti tu stavku u proračun, međutim, do sada nismo dobili 

od Vatrogasne zajednice nekakav prijedlog ili popis onoga što trebamo uvrstiti u rebalans, 

odnosno u proračun za iduću godinu,  zamjenika sada nema morao je otići na akademiju OŠ 

Valpovo, on je u kontaktu sa gosp. Koškijem, i zamolio ga je još prošli tjedan da nam dostavi 

određene podatke da bi to mogli uvrstiti u proračun, na žalost do danas tu dokumentaciju 

nismo zaprimili, ali kao što ste napomenuli da možemo nekakva sredstva povećati kroz 

rebalans za iduću godinu, tako da upravo sa vatrogastvom može ići kroz rebalans, ali ono što 

vam svakako moram reći, da smo u razgovorima sa poduzetnicima iz Grada Valpova vezano i 

za udruge u sportu i kulturi, jednako tako i za vatrogasce, koji su izrazili želju da pomognu tu 

tešku situaciju u kojoj su se zatekli vatrogasci, obzirom na onaj veliki požar što se desio ljetos 

u Valpovu, izrazili su želju da oni sudjeluju u samom financiranju opremanja naših 

vatrogasaca, vjerujem da ćemo to kroz idućih mjesec dana uspjeti realizirati uz njihovu 

pomoć, tako da ukoliko tu bude još nešto potrebno, to možemo kroz rebalans u idućoj godini 

još nadomjestiti, kako bi naši vatrogasci bili spremni za intervencije koje ih ne daj bože budu 

čekali, ali jednako tako i za one druge aktivnosti natjecanja, i sve ono drugo što ih čeka u 

njihovom radu kroz cijelu godinu, tako da bih molio ovo pojašnjenje što se tiče Petrijevaca, 

sa tih nekih 200.000 kn Vatrogasna zajednica Grada Valpova i Općine Petrijevci doista može 

puno pomoći i napraviti vatrogasnim društvima na području Grada Valpova i Općine 

Petrijevci, a jednako tako ulagati i u eventualno nova zapošljavanja u Vatrogasnoj zajednici, 

odnosno u vatrogasnim društvima na području našega Grada i Općine, obzirom da 

vatrogasno društvo Valpovo doista je najveće i izlazi na najveći broj intervencija kako u 

Valpovu, tako i na području Općine Petrijevci. Što se tiče ovog povećanja za udruge u kulturi, 

svake godine Grad Valpovo raspisuje natječaje u kulturi, tako i ove godine, i kada bi gledali 

prijave udruga u kulturi, možemo zaključiti, da ova stavka koju smo stavili u proračun za 

iduću godinu, koju smo stavili i za ovu godinu, da je dostatna za njihov rad u tekućoj godini, 

čak nisu iskoristili sva sredstva kroz natječaj, i to ne samo udruge u kulturi već i druge 

udruge koje su se javili na natječaj u Gradu Valpovu, ali unazad nekoliko godina ta sredstva 
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su se povećavala, tako da za sada nećemo povećavati tu stavku, smatramo da je dostatna, ali 

ono što svakako moram naglasiti da udruge u kulturi, ali i sve one druge, da nevezano za 

gradski proračun, da koriste sredstva iz EU, uzet ću kao primjer Dani M. P. Katančića, gosp. 

Župan kao inicijator tog velikog projekta koji je stajao u ladici 10 godina, u suradnji s 

Gradom Valpovom, TZ, Ustanovom za kulture djelatnosti uspjeli smo to prije 3 godine 

pokrenuti, ne samo da koristimo sredstva, odnosno koristimo najmanje sredstava iz 

proračuna za tu manifestaciju, prijavljujemo se na natječaje Ministarstva kulture, i ove 

godine smo povukli 20.000 kn samo za taj projekt, HKUD Valpovo povukao je sredstva iz EU 

preko natječaja u iznosu od preko 200.000 kn u suradnji sa VPC i upravnim odjelima Grada 

Valpova, tako da apeliram, da sve udruge ne mogu ovisiti samo o sredstvima iz našeg 

proračuna, ponavljam to već 5 godina, ali u VPC imamo stručne ljude koji rade na prijavama 

na natječaje za projekte, imamo upravne odjele i pročelnike koji su otvoreni za komunikaciju 

i suradnju sa svim udrugama, kako sa prijavama na natječaje u našem Gradu. Imali smo 

slučaj ove godine, mislim na udruge od posebnog značaja proizašle iz Domovinskog rata, ove 

godine niti jedna udruga se nije prijavila na natječaj što je po meni doista neprihvatljivo, 

kada sagledamo situaciju, tu smo mi upravo koji možemo pomoći i pripremiti sam natječaj, 

ali naravno da nam oni moraju dati što će kroz tu godinu odraditi, tako da vjerujem da je ovo 

moje odbijanje opravdano iz ovih navedenih razloga, i upravo zbog toga kažem, imate 

kontakte, neki od vas su i članovi udruga u kulturi, sportu, i apelirajte na vodstvo udruga da 

se prijavljuju na natječaje, da probamo malo rasteretiti proračun, a s druge strane možemo 

povući sredstva koja su nam na raspolaganju, da kažem onako na dlanu, samo se moramo 

malo više time pozabaviti. Svakako bi  iskoristio priliku vezano za proračun, s obzirom da 

sam ja predlagatelj, 5-tu godinu smo uputili javni poziv našim sugrađanima da sudjeluju u 

proračunu i to krajem 9-tog, početkom 10-tog mjeseca, kao pripremu prijedloga za Gradsko 

vijeće, stavili smo proračun na javno savjetovanje, svi proračunski korisnici su neki u roku, 

neki van roka dostavili svoje potrebe koje su u cijelosti uvrštene u ovaj prijedlog proračuna, 

uvrstili smo stipendije, prijevoz učenika, prehranu učenika i druge da kažem demografske 

pronatalitetne mjere koje iz godine u godinu povećavamo i prilagođavamo potrebama naših 

sugrađana, subvencije poduzetnicima i poljoprivrednicima smo zadržali na onoj razini iz 

prošle godine, ove godine su sredstva iskorištena po prvi puta u 100%-tnom iznosu za jedan i 

za drugi natječaj po 500.000 kn, i u suradnji sa svim proračunskim korisnicima, sa udrugama 

nastavljamo zajednički razvijati Grad  upravo kroz proračune koji su prošli, kroz proračune 

koji su pred nama. Ono što još moram naglasiti, da svi započeti projekti svakako nastavljaju 

u onim zadanim rokovima sa radom i vjerujem da će biti dovršeni ukoliko ne bude bilo 

nekakvih nepredviđenih situacija, naravno imamo i nove projekte, tu bi svakako izdvojio, 

rekao je i predsjednik odbora za financije izgradnju VPC, zatim izgradnju Agro parka, 

obzirom da smo potpisali ugovore za izgradnju, zatim izgradnju parkirališta kod groblja, to je 

što se tiče Valpova, sanaciju svih cesta, staza, gdje je prošao projekt Fasep, a to nas očekuje 

iduću godinu, vidjeli ste da smo ponovno stavili stavku od 1 mil. kn, a sve one druge stavke u 

proračunu smo zadržali, nismo stavili kompletne iznose u proračun upravo iz razloga što ne 

znamo, obzirom na situaciju koja se događa u građevinskom sektoru, cijene rastu iz dana u 

dan, pozicije ćemo stavljati onako kako se projekti budu provodili, tako da vjerujem  da će 

izvršenje proračuna ove godine doista biti na nekakvoj visokoj stopi, a ukoliko budemo 

realizirali projekte za koje je stavljena pozicija bez onog nekog velikog iznosa, da bi to moglo 

prerasti i u puno više. Evo koristim priliku da se s ove pozicije, s ovog mjesta zahvalim svim 

našim sugrađanima koji su sudjelovali u prijedlogu proračuna, na njihovim konstruktivnim 

prijedlozima, svim proračunskim korisnicima na suradnji i razumijevanju, gradskim 

službama, naravno našim gradskim tvrtkama, i naravno svim gradskim vijećnicima koji će 

danas podržati prijedlog proračuna za 2022. godinu.       
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Dalibor Bošnjaković 

- s obzirom na ovo pitanje gradonačelnika, odgovorit ću na taj dio koji se odnosi na 

Vatrogasnu zajednicu Grada Valpova i Općine Petrijevci, što se tiče tog dijela. Općina 

Petrijevci je pristupila Vatrogasnoj zajednici Grada Valpova, možda više  o povijesti može 

reći predsjednik ili zapovjednik Vatrogasne zajednice, ono što ja znam s obzirom na 

razdvojenost ove dvije jedinice lokalne samouprave i poznavajući proračun Općine 

Petrijevci, ona financira u ovom djelu sva vatrogasna društva direktno, tu ide negdje oko 

200.000 kn godišnje, gdje oni sami sebi servisiraju svoja vozila i svoju opremu, ali smo 

jedinstveni po dijelu nastupa ispred Vatrogasne zajednice na natjecanjima i na drugim 

aktivnostima koje su od važnosti na području zaštite od požara, poglavito u djelu vježbi i 

osposobljavanja itd. Ja ću u tom djelu obavijestiti predsjednika zajednice, pa da on 

konkretnije odgovori gradonačelniku, tu u potpunosti Vatrogasna zajednica Grada Valpova 

ne financira Vatrogasno društvo Petrijevci i Satnicu, ali financira ovo naše područje Grada 

Valpova. Znam da je zapovjednik danas, s obzirom da je  obavio telefonski razgovor sa 

zamjenikom gradonačelnika 15. prosinca, osobno predao materijal koji je zatražen u Gradsku 

upravu, samo mi je čudno što se to tražilo nakon što se izradio proračun, a mi smo još 14. 

studenog uputili dopis sa zamolbom za to povećanje i to na Službu za financije i proračun, na 

pročelnika, i naknadno je zatraženo od nas financijski plan kojeg smo dostavili. Što se tiče 

Vatrogasne zajednice, da li je dostavila, ne znam, kažem ja nisam u tom djelu, za to je 

zadužen predsjednik ili zapovjednik, ali ja ću o tome obavijestiti predsjednika Zajednice, 

zapovjednika, tako da u ovom slučaju amandman kao što vidim nije podržan, ali se ja nadam 

da će bar u ovom dijelu koji se tiče ove godine, izvršenje biti bolje nego što je prošle godine i 

da neće ostati na ovih 50.000 kn mjesečno, što će značiti da je ostvareno 600.000 kn, od  

790.000 kn za poziciju vatrogastva. Što se tiče kulture, slažem se da se treba više okrenuti tim 

fondovima, vatrogastvo je tu zakinuto, to znam, navodno bi se trebalo nešto otvoriti od iduće 

godine, ili nakon toga, ova sredstva su nedostatna za redovnu djelatnost, ali to je tako, 

gradonačelnik je svoje rekao. 

 

Matko Šutalo 

- samo da još odgovorim na ovo pitanje vijećnika Ivanovića, obzirom da smo se čuli telefonski 

prije one prošle sjednice, rekao sam da ćemo to uvrstiti u proračun, znači obnova prostorija 

za mlade u Ladimirevcima, ta stavka je uvrštena kroz komunalni odjel, kroz održavanje naših 

građevina, tako da ćemo u idućoj godini to svakako riješiti, a to se odnosi i na ostala 

prigradska naselja, sve je to uvršteno u komunalni program koji je izradio Upravni odjel za 

komunalne i stambene djelatnosti.   

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

a) Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu, 

    (10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH), 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu, 

    (10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH), 

 c) Odluke o pokriću manjka iz 2021. godine u Proračunu Grada Valpova za 2022. 

    godinu te projekcijama za 2023. i 2024. godinu,  

    (10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH). 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

        U 2022. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Marko 

Vuksanić. 

 

Bruno Čačić 

- prije svega bi se htio zahvaliti pročelniku Šimiću na uspješno riješenom problemu u ulici M. 

Gupca, svi prilazi su asfaltirani, napravljeni onako kako su naši sugrađani to očekivali, još 

jedanput zahvala u ime stanovnika te ulice. Imam par pitanja, rekonstrukcija nogostupa u 

ulici B. Radića u Valpovu, dali će to ići zasebno ili će ići s nekim drugim projektom što ste 

spominjali, i pitanje Osječke ulice i ulice Bana J. Jelačića, dali će ići u paketu ili odvojeno, 

dali ima nešto prednost, koja će ići prije, način izvršenja me zanima? 

 

Marko Vuksanić 

 - je dao dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja vijećnika Brune Čačića. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

        INFRASTRUKTURE U 2022. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Filip Ivanović, Bruno Čačić, 

Goran Šimić i Matko Šutalo. 

 

Filip Ivanović 

- imam pitanje u vezi održavanja zelenih površina na prostoru prigradskih naselja, vidim da 

je smanjena dvostruko u svim prigradskim naseljima, dali to znači da se ide prema ukidanju 

komunalnih djelatnika u prigradskim naseljima?, i iskoristit ću priliku da uzmete u obzir i 

gradonačelnik, i pročelnik, i vijećnici u nekom budućem vremenu za izgradnju ograde oko 

dječjeg igrališta u Ladimirevcima zbog blizine ceste, jer je dosta opasno to igralište. 

 

Bruno Čačić 

- imam pitanje o održavanju čistoće javnih površina, radi se o Vijencu 107. brigade, 

parkiralište, to je privatni koncesionar, da li on sudjeluje u održavanju čistoće javnih 

površina, i dali participira sa nekim dijelom Gradu, ili ima neke obveze održavati taj prostor, 

znam da Grad ima, ali dali i privatni koncesionar koji polaže pravo na taj dio, i ograđen je s 

rampom sudjeluje u održavanju čistoće javnih površina?  

 

Goran Šimić 

- je dao pojašnjenja i odgovore na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića i Brune Čačića. 
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Matko Šutalo 

- je dao pojašnjenje i odgovore na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za ogradu oko 

dječjeg igrališta kod Dječjeg vrtića u Ladimirevcima i oko parkirališta između vrtića i 

osnovne škole u Ladimirevcima. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA 

        VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Zvonko Barišić 

i Marko Vuksanić. 

 

Bruno Čačić 

- pa samo par pitanja, Ustanova za kulturne djelatnosti „Ante Evetović Miroljub“ Valpovo 

1.888.000,00 kn, i to sortirano Ljeto Valpovačko 200.000 kn, nabava opreme za muzej 75.000 

kn, redovne aktivnosti 1.613.000 kn, šta spada u tih 1.613.000 kn?, i još jedno kratko pitanje 

Društveni centar Valpovo 300.000 kn, što je to?  

 

Zvonko Barišić 

- je dao pojašnjenje i odgovore na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano za Ustanovu za 

kulturne djelatnosti „Ante Evetović Miroljub“ Valpovo. 

 

Marko Vuksanić 

- je dao pojašnjenje i odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, vezano za Društveni centar 

Valpovo. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (10 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU NA PODRUČJU 

      GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Alenko Bajer, Filip Ivanović, 

Matko Šutalo, Bruno Čačić i Marko Vuksanić. 

 

Alenko Bajer 

- kao predsjednik Zajednice športskih udruga imam potrebu reći samo nekoliko stvari, da je 

prihvaćeno ovo povećanje naše u financijskom planu i da Zajednica već kontinuirano  
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sredstva za programsku djelatnost udruga povećava u postotnom djelu od kojih je predviđen 

iznosom financiranja, da je tu sada gotovo na 85% od početnih nekih prije 8-9 godina kada 

se između 50-60% izdvajalo za programske djelatnosti udruga, sada imamo 26 udruga 

aktivnih, 3 školsko sportska društva i Nogometno središte, to je 29 udruga, subjekata koje 

financiramo, pored toga još sudjelujemo u programu stručnog osposobljavanja zdravstvene 

zaštite, obuke neplivača, usavršavanja trenera i troškovi održavanja dvorane koja u djelu 

jednom manjem normalno od Grada na sebe preuzima i Zajednica športskih udruga, tako da i 

u suradnji sa Sportskom zajednicom OBŽ gdje još nekih dodatnih 100.000 kn uspijemo povući 

za rad udruga, opremanje udruga, i stručni rad kadrova, trenera u sportu, tako da ističem 

dobru suradnju sa Gradom Valpovom i sa Sportskom zajednicom OBŽ, a narednu godinu 

planiramo bazirati na podizanju rekreativne aktivnosti, pored ovih i razvoj Cikloturizma, 

dakle dvije manifestacije koje bi upotpunile ova događanja u Gradu Valpovu, tu je bio 

sastanak, i zamjenik gradonačelnika je bio prisutan sa glavnim tajnikom Sportske zajednice 

OBŽ, i već 4-5 godina prijavljujemo se na natječaj Ministarstva sporta i turizma, gdje smo 

jednom i dobili u suradnji sa VPC u Lošinju, da djeca koja imaju poteškoća u razvoju i s 

određenim teškoćama da se rade korektivne vježbe tamo u suradnji sa srednjom školom i 

profesorima, nastavnicima tjelesne i zdravstven kulture, a ove godine imamo u planu još 

jedan projekt prijaviti i pored Međunarodnog dana sporta i Hrvatskog olimpijskog dana, 

samo se nadamo da će ova vremena nam to dozvoliti i da te projekte u potpunosti provedemo. 

 
Filip Ivanović 

- iskoristio bi samo priliku ukazati na jedan problem, koji to možda nije sada, ali će biti za 

jedno 5-10 godina, naime na području prigradskih naselja Grada Valpova u nogometnim 

klubovima ne postoje ni pioniri, ni juniori, naravno to nije problem Grada, to je problem 

Nogometnog središta, nije to samo slučaj sa Gradom Valpovom, slično je i sa Gradom 

Belišćem, pa ako možemo nekako utjecati, jer nije dobro da u prigradskim naseljima nema 

baš niti jedna rekreativna aktivnost za djecu.  

 

Matko Šutalo 

- malo ću se samo izreferirati na ovaj vaš prijedlog, prije nekih 10-tak godina je bila odluka 

Nogometnog središta da svaka seniorska momčad koja je u rangu natjecanja III. i II. 

Županijske nogometne lige mora imati podmladak, i onda se dogodila ta situacija da u Gradu 

Valpovu omladinski pogon se apsolutno srozao na najniže moguće grane, obzirom da je 

naravno s jedne strane Nogometno središte tjeralo klubove koji su u prigradskim naseljima, 

da imaju omladinski pogon, djeca su ostajala u svojim mjestima, trenirala bez adekvatne 

stručne pomoći, nismo tih godina imali niti značajnije individualce koji su možda mogli igrati 

u nekim višim ligama, desila se situacija da je NK Valpovka kao nekakva velika sportska 

institucija što se tiče nogometa na području Slavonije, nije imala kadetsku ekipu, nije imala 

juniorsku, morala se udružiti sa Belišćem, jer su i oni imali isti problem, obzirom da je u to 

vrijeme bilo Nogometno središte Valpovo - Belišće. Nakon toga kada su ukinuli tu svoju 

odluku prije nekih 4-5 godina, krenuli smo u osnivanje ponovno omladinskog pogona u NK 

Valpovka, a moram napomenuti i to da su nositelji igre Valpovke kroz povijest bili većinom 

čak igraći iz prigradskih naselja, ali oni su uspjeli upravo zato što su trenirali ili u Valpovci 

ili u Belišću, kao u klubovima koji su imali adekvatnu  stručnu pomoć trenera, ne možete 

očekivati da jedan Zelčin, Ladimirevci, Nard, Marjančaci imaju osposobljenog trenera za rad 

sa djecom, mislim da ćete se s time složiti, zato mislim da je ovo jako dobro, da imamo jedan 

veliki klub kao što je Valpovo, mislim da nije teško voziti dijete na trening par kilometara 

dalje, gdje će imati adekvatnu stručnu pomoć, gdje sada ima 8 trenera koji su u biti sa B 

licencom i koji su i pedagozi, koji pomažu toj djeci. Imamo preko 200 djece, a jednako tako i 

u drugim sportovima, kada bi gledali, znači trebamo imati neke koji će raditi sa omladinskim 

pogonima i na taj način razvijati sport, dali će to biti samo rekreacija, kažem čisti  
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amaterizam, tu će uvijek iskrsnuti neki individualci, ali u svakom slučaju, upravo u tim 

najnižim dobnim skupinama je potrebna stručna pomoć, vjerujem da će se vijećnik Bajer 

možda uključiti u to, ali na tome upravo i radimo u suradnji sa Županijskom sportskom 

zajednicom i Gradom Valpovo, Zajednicom športskih udruga Grada Valpova, ulažemo i u 

stručno osposobljavanje trenera, tako da ono što vi trebate napraviti, reći upravi NK 

Slavonac da prijave svoje trenere na školovanje, gdje će im Grad nešto sufinancirati preko 

naše Zajednice, nešto preko Županijske zajednice, a to je ono što u biti trebamo težiti.    

 

Bruno Čačić 

- jedno kratko pitanje za pročelnika, samo pojašnjenje, kapitalna ulaganja,  opremanje 

sportskih objekata, energetska obnova Gradsko-školsko sportske dvorane i Srednje škole 

Valpovo, projektna dokumentacija 200.000,00 kn, znamo da je dvorana u vlasništvu Grada 

Valpova, a Srednja škola u vlasništvu Županije, da li Županija sudjeluje u tome isto, ili je to 

cjelokupan projekt i dvorane i škole sve uz pomoć Grada Valpova ili sudjeluje i Županija u 

tome kao suosnivač ove Srednje škole Valpovo.     

 

Marko Vuksanić 

 - je dao dodatno pojašnjenje i odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića. 

 

Matko Šutalo 

- samo ću se nadovezati na pripremu dokumentacije, u najavi je  natječaj za energetsku 

obnovu javnih zgrada za ovu godinu, pa su sada prolongirali za iduću jesen, prije nekih 

godinu dana smo pokrenuli, mislim da je vijećnik Bajer upoznat s time, bili smo u nekoliko 

navrata kod ravnateljice Srednje škole Valpovo, upravo iz ovog razloga, jer nije moguće 

prijaviti odvojeno ova dva projekta, pa da zajednički sudjelujemo, mi smo predložili, da mi 

platimo trošak novelacije projektne dokumentacije što je izradila Srednja škola i da 

nadogradimo s onim dokumentacijom za staru dvoranu srednje škole, plus gradska dvorana, 

međutim, unatoč tome što smo 2-3 puta inicirali, požurivali daljnju proceduru, da bi došlo do 

realizacije nismo dobili povratnu informaciju niti u jednom trenutku od ravnateljice Srednje 

škole, žao mi je što zadnji put nisam sudjelovao u onoj raspravi kada je ona bila na sjednici, 

bio sam odsutan, to bi svakako napomenuo, ne volim govoriti o ljudima koji nisu ovdje 

prisutni, ali vjerujem da će ona to isto potvrditi, znači upravo iz tog razloga idemo prema 

Županiji  kao osnivaču Srednje škole Valpovo, pa vjerujem da ćemo tamo naići na zajednički 

jezik, jer nam je svakako u interesu, da srednja škola i dalje koristi tu dvoranu koja iz godine 

u godinu propada, i nužna je obnova, ne samo vanjske ovojnica, nego onoga svega unutra, da 

ćemo naći nekakav zajednički jezik i kompromis, sada da li će Županija prijaviti kompletan 

projektni natječaj uz našu suglasnost ili će to biti obratno, o tome ćemo se još dogovoriti na 

tim nekim narednim sastancima.  

 

Alenko Bajer 

- ovo je sve točno što je gradonačelnik rekao, ja bi samo rekao jedan primjer koji je bio, ovaj 

podzemni hodnik koji se radio u sklopu dvorane, da djeca ne moraju ići okolo kada je zima ili 

loše vrijeme na tjelesni, i to rađen kada se radila dvorana, ali smo uspjeli kada je tamo 

prodrla voda to preko Županije srediti, hoću reći da postoji sigurno primjer da se može, jer 

smo dokazali da je zemljište iznad vlasništvo Srednje škole, jer kada govorimo terminski nije 

vlasništvo Županije, vlasništvo je Srednje škole, a Županija je osnivač, kada su se prenijela 

1993. godine osnivačka prava na Županiju sa države, ona je prihvatila financirati kompletnu 

obnovu tog hodnika, što nije bio mali iznos, tako da vjerujem da će i ovdje postojati makar u 

odvajanju ako treba ili ne znam čega, ali sigurno mora postojati rješenje, ja vjerujem da će i 

stručna služba Grada naći mogućnost da se priđe i tom poslu kako škole, tako i dvorane, 22 

godine je ta dvorana otvorena, gledajte 22 godine non-stop netko ulazi, parket je loš kao i 

svlačionice, još je to i super koliko se to koristi, dvorana je 24 sata u pogonu, znaju to svi koji 

koriste dvoranu. 
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Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI 

          GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Dinko Župan i Siniša 

Galovac. 

 

Dinko Župan 

- u Zajednici tehničke kulture djeluju različite udruge, to je primjer kako treba raditi, to je 

jedna od najboljih Zajednica tehničke kulture vjerojatno i u Hrvatskoj, imaju fenomenalne 

rezultate, imaju međunarodne nagrade što se tiče Foto kluba, što se tiče modelarstva prošlo 

je gotovo 900 djece kroz različite programe za vrijeme Corone,  kada su se vi suzdržavali, 

kada je djeci trebao baš taj nekakav zajednički rad, naravno sa distance i poštivanjem svih 

epidemioloških mjera, pokazalo se da se neke stvari mogu događati neovisno o Coroni, da se 

unatoč teškim uvjetima može raditi s djecom i da se može raditi kvalitetno, i da ta djeca 

postižu vrhunske rezultate. 

 

Siniša Galovac 

- slažem se sa svim što je vijećnik Župan izložio, puno je tu djece uključeno, ono što mene opet 

brine osobno, mislim da je sigurnost te djece upitna, jer ta zgrada je derutna, i mislim da je 

krajnje vrijeme da se po tom pitanju nešto poduzme, tu opet apeliram prema Županiji, znam 

da je bilo nekakvih projekata i govora o tome, da će se ta zgrada renovirati, međutim, od toga 

opet ništa, eto tko god treba čuti, da čuje i ovo, plus naravno informatička oprema, sve je 

dobro došlo. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Vijećnik Željko Varžić je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 14 

vijećnika.  

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PODRUČJU 

          PREDŠKOLSKOG ODGOJA GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Marijan Mandić, Bruno 

Čačić i Zvonko Barišić. 
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Marijan Mandić 

- kao predsjednik Upravnog vijeća vrtića Maza, samo par riječi,  sveprisutna inflacija čini 

svoje i gura sve u tom jednom pravcu gdje cijene hrane rastu, tako i energenata, pa je to na 

žalost moralo rezultirati i porastom cijene prehrane unutar samoga vrtića, tako da je od 

18,00 kn porasla na 26,00 kn po obroku, tu su bili i pregovori s Crvenim križem koji je i 

dobavljač hrane za vrtić. Možda neki ne znaju da vrtić Maza nema vlastitu kuhinju još uvijek, 

što ne znači da neće imati, pogotovo što nam se tu pruža prilika i samog vrtića u 

Ladimirevcima, ali stanje je sada tako i jednostavno se to odrazilo i na cijenu same prehrane, 

pa zbog toga su i neke stavke u proračunu, da imate i tu informaciju. 

 

Bruno Čačić 

- svako pojačanje za vrtić nije mi žao i podržavam ga, ali zanima me trošenje normalno tih 

sredstava koje dobiju, pa me zanima u djelu za putne troškove 365.424 kn, za 27 zaposlenih, 

odakle takva cifra za putne troškove?, i još jedna stvar, zašto se naplaćuje roditeljima tih 

60,00 kn za engleski jezik?   

 

Marijan Mandić 

- ja ne bih mogao detaljno odgovoriti na ova pitanja, ali želim samo naglasiti što se tiče 

prijevoza, tu se treba gledali i mala škola, koja se odvija od 2-6 mjeseca, gdje se također 

određeni učenici iz mjesta prevoze, jer se to u to kalkulira sigurno, tako da kada tu bude 

prisutan ravnatelj, on će vam to detaljnije objasniti, nema mjesta sumnji. 

 

Bruno Čačić 

-  

ja sam htio samo pitati na koji način se isplaćuju putni troškovi, da li se plaća kao u prosvjeti 

1 kn/km ili imaju neki drugi obrazac, možda plaćate 5 kn i sve je jasno, ali da znamo koliki su 

putni troškovi, po ovom ne znam, znači ja nisam rekao da su sredstva otuđena ili da su 

pronevjerena, nego želim da znam na koji način se plaćaju putni troškovi, ništa više, i zašto se 

naplaćuje roditeljima 60,00 kn za engleski jezik, što smatram da nije veliki dio koji nije 

mogao pokriti barem Grad, ili iz onih ostalih troškova 80.000 kn, da se nije moglo naći tih 8-

10.000 kn, jer ako je besplatno za sve onda svi pohađaju engleski jezik, ovako će možda netko 

reći nećemo platiti, ne mogu platiti i to dijete ne može ići na engleski, a to za mene nije u 

redu. 

 

Zvonko Barišić 

- koliko je meni predsjedniče poznato, to nije u redovnom programu, po volji roditelja djeca 

idu na engleski jezik, to je dopunski program koji se plaća, roditelji izražavaju želju da li će 

njihovo dijete ići ili neće ići na učenje engleskog jezika, oni imaju vanjske suradnike s kojima 

zaključuju ugovor o djelu, jer nitko od odgajateljica i odgajatelja nije educiran. 

 

Marijan Mandić 

- ja predlažem da se pismeno obavijesti ravnatelja o ovim pitanjima, i da se pismeno on 

očituje, ne vidim nikakav problem. 

 

Igor Uranjek 

- definitivno se slažem, na vaša pitanja će sigurno ravnatelj vrtića odgovoriti. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 12. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA 

          SOCIJALNE SKRBI, OBRAZOVANJA, HUMANITARNIH DJELATNOSTI 

          TE DRUGIH PODRUČJA OD INTERESA ZA OPĆE DOBRO GRADA 

        VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OD 

          RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 

          REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO U 2022. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 Vijećnik Dalibor Bošnjaković je napustio sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno 14 

vijećnika. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOZI: 

A) ODLUKE O PRIHVATU NAJPOVOLJNIJE PONUDE ZA OSNIVANJE 

PRAVA GRAĐENJA NA GRAĐEVINSKOM ZEMLJIŠTU U VLASNIŠTVU 

GRADA VALPOVA, 

B) ODLUKE O PRIHVATU NAJPOVOLJNIJE PONUDE ZA KUPOVINU 

GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetne prijedloge, te ih usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

a) Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude za osnivanje prava građenja na  

    građevinskom zemljištu u vlasništvu Grada Valpova, 

    jednoglasno (14 glasova ZA), 

 b) Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude za kupovinu građevinskog zemljišta  

    u vlasništvu Grada Valpova. 

    jednoglasno (14 glasova ZA). 
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TOČKA 15. PRIJEDLOG ODLUKE O FORMIRANJU NERAZVRSTANE CESTE U 

          DIJELU ULICA BRAĆE RADIĆA I ĐUKE MARIČIĆA - MUNJE U 

          LADIMIREVCIMA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 16. INFORMACIJA O STANJU GOSPODARSTVA, PODUZETNIŠTVA I 

          OBRTNIŠTVA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA U 2020. GODINI,  

        I S OSVRTOM NA PRVIH DESET MJESECI 2021. GODINE 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko Varžić, Bruno Čačić, 

Matko Šutalo i Marijan Mandić. 

 

Željko Varžić 

- što se tiče ove Informacije za 2020. godinu, kada ju uspoređujemo s prošlim godinama, 

jasno da je teško uspoređivati ovu i prošlu godinu, jer to je Covid godina, znamo kakve smo 

svi probleme imali, pogotovo poduzetnici, gospodarstvenici po razno raznim granama koji su 

radili i djelovali na tržištu. Što se tiče neke procjene mogu reći da je ovaj materijal stvarno 

dobar i daje nam dosta zanimljivih podataka, sve one koje zanima mogu izčitati dosta toga o 

stanju, činjenica je da nemamo velikih poduzetnika, imamo samo jednog srednjeg, ostatak 20 

nešto malih, ovo su sve mikro, ono što mora biti zadatak svih, da bar od ovih malih jedan 

postane srednji i da pokušamo ojačati na tom djelovanju, jer jedino tako ćemo poboljšati 

cjelokupnu strukturu gospodarstva, obrtništva, poduzetništva u Gradu Valpovu, možemo reći 

da je to skromna struktura poslovnog sadržaja, svima nam je jasno da je to godinama tako, 

isto tako da Grad Valpovo ima samo jedan mali udio, tu je puno važnija država isto tako, i 

iznimno bitna je Županija kroz svoje djelovanje. Grad Valpovo ima svoje mjere koje provodi 

kroz godine i isplaćuju se određena sredstva, i smatram da svi poduzetnici, obrtnici 

podržavaju ovaj način poticanja poduzetnika, i pomaže im se onoliko koliko se može iz Grada 

Valpova, ne samo financijski, već naravno kroz savjetovanje i kroz VPC, i sve ono što se radi, 

a ne vidi se možda trenutno.  

 

Bruno Čačić 

- ja bi se isto malo osvrnuo prvo na radne materijale, svake pohvale pročelniku, mislim da 

ovdje vidimo sve što nas zanima i koji su profesionalci ili oni koji djelomično znaju izčitavati 

financijske dokumente, pregledno je i možemo pronaći sve. Potpore su dobro osmišljene, 

jednostavne, tako da i mali poduzetnici mogu relativno lako aplicirati na njih. Mislim da jesu 

aplicirali po ovome i mislim da je to bio dobar signal Grada Valpova, koji je dao podršku 

malim poduzetnicima kako bi prevladali ova teška vremena. Ja apeliram jedino na slijedeće 

godine, ako je moguće, normalno to ovisi o financijskoj snazi Grada Valpova i različitim 

sredstvima odakle ih možete pribaviti taj dio financijskih stvari, da se potpore uvećaju, bez 

obzira na koji iznos, jer 30.000 kn koje je sada maksimalno nekoć je to bilo nešto, ali znamo 

svi da to sada nije tako. Podržavam više nastojanje mikro i malih poduzetnika, jer oni kroz taj 

mali dio mogu ili opstati ako su za poduzetništvo, ili ako nisu ne opstaju, i traže svoju 

poslovnu priliku u nekom drugom djelu.  
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Matko Šutalo 

- ovdje ne smije izostati naravno ni pohvala od strane gradonačelnika, ali ne samo za ove 

materijale koje je pripremio pročelnik Vuksanić, već za sve ono što radi od kada je došao u 

Gradsku upravu Grada Valpova, vjerujem da svi vidite pomak što se tiče djela na području 

gospodarstva, na njegov prijedlog dosta smo stvari odradili, zajednički pripremali za ovo 

Gradsko vijeće koje je donijelo različite odluke. Što se tiče pomoći gospodarstvenicima, 

prvenstveno mislim na ovaj program poticanja razvoja poduzetništva na području Grada 

Valpova, ono što je još pogodak i plus što smo dobili sa druge strane apsolutnu podršku i 

povratnu informaciju od naših gospodarstvenika, koji su to prihvatili objeručke i sudjeluju s 

nama iz godine u godinu u kreiranju sve boljeg programa poticanja gospodarstva na 

području Grada Valpova, tu naravno neću umanjiti doprinos i svih ostalih pročelnika koji 

rade u upravnim odjelima, svoga zamjenika gosp. Barišića, naravno zamjenika koji su bili u 

prošlom mandatu, obzirom da smo zajednički donosili odluke o tome u kojem smjeru ćemo ići 

što se tiče stanja i razvoja gospodarstva na području Grada Valpova, prvenstveno tu mislim o 

nekim kapitalnim projektima, u koje smo bez obzira da li smo ili nismo imali podršku, s druge 

strane većinom nismo što se tiče izgradnje komunalne infrastrukture, ali upravo i danas smo 

svjedoci, da smo privukli jednog velikog poduzetnika, gospodarstvenika tvrtku HF, očito je da 

poduzetnici vjeruju ovoj Gradskog upravi, da imaju u nas povjerenja, da vide da imaju 

pozitivnog partnera s kojim mogu graditi i proširivati svoje poslovanje upravo u Gradu 

Valpovu, a vjerujem da će se na takvog jednog velikog gospodarstvenika nadograđivati i oni 

manji kooperanti kao što je to bilo i u Belišću. Mi ćemo i dalje biti podrška s naše strane 

koliko godi možemo, i zahvaljujem naravno i vijećnicima koji su podržavali sve ove 

prijedloge, idemo naravno i korak dalje, tu uključujemo i struku, gradimo VPC u suradnji s 

Elektrotehničkim fakultetom, znači da imamo podršku i struke i poduzetnika, i mi kao javna 

uprava, te tri strane kada se spoje očito da rezultati mogu biti jako dobri, i da   imamo 

svjetliju budućnost što se tiče stanja gospodarstva na području Grada Valpova. S ove pozicije 

bi se svima zahvalio koji nas podržavaju iz drugih jedinica lokalnim samouprava, a također 

nas je pohvalio predsjednik RH gosp. Milanović za naš rad, kojeg smo imali prilike ugostiti 

na svečanoj sjednici, jednako tako i zamjenik gradonačelnika Svete Nedelje, jednog malog 

gradića između Zagreba i Samobora, samo da vam spomenem tvrtku Rimac koja sada na 

njihovom području gradi veliki kompleks, kada dobijete pohvalu s njihove srane za ono što 

radite, onda znate da ste na dobrom putu, svi zajednički Gradska uprava i Gradsko vijeće, 

vjerujem da ćemo u idućoj godini ići još korak dalje, i da ćemo privlačiti još više investitora, i 

da ćemo ovim našim domaćim poduzetnicima dati vjetar u leđa da se osjećaju sigurnije, da 

imaju partnera s naše strane i da mogu očekivati podršku u svakom trenutku. Ono što još 

moram posebno istaknuti, koji god se poduzetnik obratio s bilo kakvim zahtjevom u Upravni 

odjel za gospodarstvo, da su odgovori bili iz Ureda gradonačelnika i Upravnog odjela za 

gospodarstvo promtno rješavani, da kažem u par dana, a to je jako bitno kada oni vide da se 

promtno reagira, znači da imaju ozbiljnog sugovornika sa suprotne strane, i to daje ovakav 

rezultat, još jednom pohvale pročelniku Vuksaniću, ali i svima ostalima.  

 

Marijan Mandić 

- pridružujem se pohvalama pročelnicima na trudu i radu koji su prezentirali, jednostavno 

smo došli do toga da samo kimnemo s odobravanjem i čestitamo vam, ja bi volio samo kratko 

osvrnuti se na nedavni posjet predsjednika Milanovića, i izdvojiti jednu njegovu rečenicu koju 

je on rekao, a to je bilo u uvodu, dok smo se još privikavali na njegov dolazak, pa je rekao 

otprilike ovako „ Onaj tko nema megalomanske ideje, ovdje može sasvim pristojno raditi i 

živjeti“. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 17. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD 

          POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA ZASTUPLJENIH  

        U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 22. 

prosinca 2021. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (5 glasova 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Zvonko 

Barišić. 

 

 

Bruno Čačić 

- samo jedno pitanje, zanima me ako vijećnik koji je dobio pravo na osnovu političke stranke 

pređe kao nezavisni, da li onda dobiva tu naknadu sa sobom, kao nezavisni postaje ili ostaje i 

dalje u političkoj stranci? 

 

Zvonko Barišić 

- ostaje u političkoj stranci, nosi sa sobom, jer svaki nezavisni vijećnik sam za sebe otvara 

račun za financiranje političke aktivnosti, i dok svi koji su izabrani sa liste političke stranke 

imaju jedan račun, odnosno stranka ima politički račun gdje se njoj uplaćuje, a nezavisni 

vijećnik ako ode u političku stranku nosi sa sobom, jer nema kome ostaviti te novce. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 18. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA VALPOVA 

        ZA 2022. GODINU 

 

Igor Uranjek - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Željko Varžić i Zvonko 

Barišić. 

 

Željko Varžić 

- imam jedno pitanje i jedan prijedlog, prvo pitanje je Izvješće o stanju tvrtke Urbanizam i 

Financijski plan, po rasporedu smo ga trebali imati kao redovnu točku u ovoj godini, znam da 

smo imali za tvrtku Dvorac, a za tvrtku Urbanizam nismo, pa je moje pitanje zašto to nije bilo 

u ovoj godini, kada je bilo po rasporedu rada Gradskog vijeća?, a drugo pitanje je, tj. 

prijedlog, govorili smo često o TZ Grada Valpova, i znamo da su se ta sredstva povećala sa 

nekad 80.000 kn, 100.000 kn koliko smo imali, sada na 1 mil. kn koliko je predloženo u ovom 

proračunu, pa kada se radi o tolikim sredstvima, predlažem da i Gradsko vijeće dobije bar 

jednom godišnje izvještaj o radu i financijskom poslovanju TZ Grada Valpova, pa da i mi 

imamo uvid što se radi i gdje se troše sredstva od 1 mil. kn Grada Valpova, i da to bude 

uvršteno u Program rada Gradskog vijeća za 2022. godinu u mjesecu lipnju. Prijedlog je 

jednoglasno usvojen (14 glasova ZA). 

 

Igor Uranjek 

- na prvo pitanje čete dobiti odgovor u pisanom obliku. 
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Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 

TOČKA 19. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- evo prije svega da izrazim zadovoljstvo što je sjednica danas prošla u mirnom tonu, što smo 

usvojili Proračun za 2022. godinu, vjerujem da ćemo ga realizirati u velikom postotku, ako ne 

i većem od onog planiranog, zahvaljujem se svima koji su sudjelovali u kreiranju prijedloga 

Proračuna, zahvaljujem se gradskim vijećnicima koji su ga izglasali, i koristim ovu priliku 

budući je kraj godine, da svima vama, vašim obiteljima čestitam Božić i zaželim sve najbolje 

u Novoj godini na privatnom i na poslovnom planu.  

 

Filip Ivanović 

- ja se ispričavam, malo ste požurili, javio sam se za prethodnu točku prijedlog Statuta Grada 

Valpova na što se točno odnosi, da mi to malo pojasnite, ja također koristim priliku da svima 

čestitam Sretan Božić i Novu godinu. 

 

Igor Uranjek 

- Statut je nadograđivan tijekom svih ovih godina, i vrijeme je da to stavimo u nekakav jasniji 

oblik, i zato će ići na Gradsko vijeće novi prijedlog Statuta Grada Valpova. Također bi 

iskoristio priliku, naravno vama svima i vašim obiteljima želim čestit Božić i sretnu Novu 

godinu, najviše zdravlja, a sve drugo će doći, hvala vam na suradnji. 

 

 

………. 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,30 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.  Igor Uranjek 

 


